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News - ASRoma.pl

Za nami jedna z najbardziej przykrych porażek Romy w ostatnich kilku

latach. Wśród głosów podsumowujących mecz z Juventusem pojawia się

też wypowiedź Roselli Sensi, która udzieliła wywiadu w czasie

wczorajszego programu Stadio Sprint.

 

- Jestem bardzo zasmucona, gdyż po 20 minutach Juventus miał już trzy gole więcej.

Myślałam dużo o tym spotkaniu i chciałabym zobaczyć dumę Romanistów, której

niestety nie widziałam. Po 3-0, jako kibic nadal spodziewałam się reakcji. Montella?

Kontynuowałabym z nim i kilkoma graczami, jednak nie krytykuję dzisiejszych

wyborów. Lubię Zemana, jednak Montella jest świetnym trenerem. Dokonałabym

innych wyborów. Szanując politykę nowego kierownictwa, być może nie

ściągnęłabym tych wszystkich młodych graczy. Piłka nożna jest grą zespołową.

Odpowiedzialność musi być rozłożona. Być może jacyś zawodnicy nie są odpowiedni

do gry Zemana.
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